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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:410 Djurskyddsarbetet i EU

På ministermötet i mitten av november lyfte ministern upp frågan om 
djurtransporterna i Europa. Det gjordes med anledning av hur undermåliga 
dessa transporter många gånger är. Det gläder mig att det gjordes och att frågan 
verkar ha vunnit gehör. Jag litar nu på att frågan rullar vidare och att det blir 
skillnad för djuren.

Att EU är en viktig arena för att jobba med djurskyddsfrågor står alldeles klart, 
och jag undrar därför:

 

Vilka djurskyddsfrågor avser statsrådet Bucht att lyfta fram i EU framöver?

………………………………………

Elin Lundgren (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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